

Table of Contents / Содержание

Table of Contents / Содержание	vii
Contributors / Сведения об авторах	ix
Note for Contributors / Будущим авторам	x

Issue 3 / Часть 3

Articles / Статьи

<i>Ilya B. Itkin. On Tocharian A cognates of the Tocharian B words meaning 'spleen' and 'liver'</i>	177
[И. Б. Иткин. О тохарских А соответствиях тохарским В словам со значением 'селезенка' и 'печень']	
<i>Anton Kogan. On the etymological attribution of certain non-Tibetan lexical elements in medieval Tibetan texts</i>	181
[А. И. Коган. Об этимологической атрибуции некоторых нетибетских лексических элементов в средневековых тибетских текстах]	
<i>Ilya Yakubovich. The place of Lydian in the Anatolian family through the lens of recent research.</i>	191
[И. С. Якубович. Статус лидийского среди анатолийских языков под призмой недавних исследований]	
<i>A. A. Трофимов. Ударение в языках парачи и ормури в связи с афганским и его значение для иранской реконструкции.</i>	222
[Artem Trofimov. The accent in Parachi and Ormuri compared to Pashto and its significance for the reconstruction of Proto-Iranian]	

Issue 4 / Часть 4

Articles / Статьи

<i>T. A. Михайлова. Вор и воровство в гойдельском: реконструкция и стратегия номинации</i>	253
[Tatyana Mikhailova. 'Thief' and 'Theft' in Goidelic: a semantic reconstruction]	
<i>M. A. Молина. К вопросу о реконструкции терминов эмоций для праанатолийского и праиндоевропейского уровней</i>	268
[Maria Molina. On the reconstruction of the lexical terms for emotions on the Proto-Anatolian and Proto-Indo-European levels]	
<i>Л. С. Холкина, Л. О. Наний, Цян Сы. Семантическое поле ОСТРЫЙ в китайском языке: диахроническое развитие и его отражение в современных диалектах</i>	280
[Liliya Kholkina, Lyudmila Naniy, Qiang Si. The semantic field SHARP in Chinese, its diachronic development and reflexes in modern dialects]	

